
Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde Rideklub d. 05.10.2022   

Tilstede: Anne-Marie, Mette, Malou, Anja, Camilla, Pia 

Fraværende:  

Dagsorden  

1. Referent  

2. Næste møde og øvrige datoer  

3. Økonomi 

4. Opfølgning – spareplan  

5. Opfølgning - vinterfoldssikring  

6. Opfølgning - nederste bane  

7. Status på elevskolen  

8. Eventuelt  

 

Ad. 1. Valg af referent  

Malou blev valgt som referent  

 

Ad. 2. Næste møde og øvrige datoer  

• Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 9. november  

• Alle aktiviteter for elevskolen kan ses på hjemmesiden: https://roskilde-

rideklub.dk/aktivitetskalender-2021  

• Halloweenstævne d. 29. oktober.  

• Arbejdsweekend d. 8. – og 9. oktober fr 9-15.  

• Staldmøde d. 30. oktober kl. 16-17.  

• Julestævne og kvadrille d. 3. december  

• Luciaoptog og risengrød d. 13. december  

 

Ad. 3. Økonomi 

Banksaldo pr. 22/9-2022: 645.824 kr. Heraf udgør 388.750 kr. tilskud til bane  

Driftsaldo pr. 22/9-2022: 257.074 kr.  

 

 

 



Ad. 4. Opfølgning – spareplan  

Camilla har fulgt lidt med i vores forbrug, og generelt holder vi en flad kurve modsat sidste år, 

hvor vores forbrug blev meget stigende fra oktober. Så alt i alt er vores forbrug tilfredsstillende, 

men der vil holdes et vågent øje med forbruget fremover. Vores smertegrænse er 70 kWh om 

dagen – modsat sidste år, hvor vi kunne op på 120 kWh.  

 

Ad. 5. Opfølgning – vinterfoldssikring  

Måtterne er bestilt – dog er der en smule lang leveringstid på, men vi gør alt hvad vi kan for at få 

dem leveret inden arbejdsweekenden, så de kan laves der.  

 

Ad. 6. Opfølgning – nederste bane  

Vi har modtaget tilbud fra forskellige leverandører i forhold til den nederste bane, hvor vi har et 

stort ønske om en ebbeflod bane. Fordelen ved den er, at man om sommeren ikke skal vande den, 

og at den ikke behøver at vandsikres om vinteren, da den kan tømmes for vand. 

 

Skibby har tilbudt 10% i rabat mod at banen kaldes Skibby fremover og andet forskelligt reklame. 

Derudover har de tilbudt en mulig afdragsordning, på de penge vi selv skal lægge i projektet. Pia 

og Anne-Marie mødes med Skibby, for at få fremlagt hele projektet.  

 

Ad. 7. Status på elevskolen 

Der er en kæmpe arbejdsbyrde i elevskolen, hvor meget af det ligger hos Mette pt. Flere initiativer 

er sat i spil, for at gøre hverdagen lettere for alle. B.la. vil personalet få mere ansvar på forskellige 

områder, efter aftale med personalet. Der vil løbende blive evalueret.  

 

Lige nu har vi to ponyer til salg i elevskolen – Beauty og Cocio, som begge ikke fungerer helt 

optimalt i elevskolen. Flere har vist interesse.  

 

 

Ad. 8. Eventuelt  

• Følgende ekstraydelser tilbydes i vintersæsonen: klokker på (120 kr.), klokker af (120 kr.) 

og benskyld v. indluk (300 kr.).  

• Ormeprøver er taget og kørt til dyrlægen. Svar kommer snarest og deles.  


